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Verslag 
(vergadering via videoconferentie aanvang 19 uur) . 
 
Aanwezig: Walter Van Boven, Serge Beckers , Erna Ots , Kathleen De Wolf , Gerit Batsleer , Karin 
Larnoe , Patrick Baeke en Josefien Van Peteghem . 
Verontschuldigd: niemand 
Afwezig: niemand  
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERGADERING  

Niet van toepassing. 
 

2 OPENING DOOR AFSCHEIDSNEMENDE VOORZITTER SERGE BECKERS 

Serge is vanaf nu lid bij de Wedstrijdcommissie en kan dus niet meer zetelen bij de Masters . Wij 
bedanken hem voor zijn inzet en wensen hem veel succes bij zijn nieuwe functie . 
 
De groep bestaat dus nu uit 6 vaste leden met daarbij 1 VAL medewerker . 
 
Serge geeft meer uitleg over de nieuwe reglementering over het schoeisel ; enkelen fronsen de 
wenkbrauwen en hebben hier bedenkingen bij . Het komt erop neer dat schoeisel ( spikes , 
werpschoenen , … ) dat enige tijd geleden aangekocht is vanaf 1 november niet meer mag gebruikt 
worden op wedstrijden mits ze niet aan de nieuwe eisen voldoen .  
Wij gaan dan ook vragen om deze reglementering niet toe te passen bij Masters . 

3 NOTERING AANWEZIGE LEDEN 

Alle leden zijn aanwezig ( zie bovenaan ) . Er zijn 3 nieuwe mensen de groep komen versterken met 
name Kathleen De Wolf , Karin Larnoe en Patrick Baeke .  
Momenteel dus 3 leden uit Antwerpen , 2 uit West-Vlaanderen en 1 Oostvlaming . 
 

4 AANDUIDING NIEUWE VOORZITTER 

Walter Van Boven is de enige kandidaat en met unanimiteit van stemmen is deze dan ook verkozen 
tot de nieuwe voorzitter van de Masterscommissie . Wij wensen hem proficiat en veel succes met zijn 
voorzitterschap . 

5 AANDUIDING SECRETARIS 

De nieuwe voorzitter neemt het woord en vraagt aan Patrick Baeke of hij deze functie wil uitoefenen 
waarop deze zijn opdracht aanvaard . 

6 UITEENZETTING VAN DE WERKING MASTERCOMMISSIE 

Deze baseren zich op de toekomst van de Mastersatletiek om deze op een correcte , veilige , gezonde 
en vooral sportieve manier te promoten om elk lid te kunnen tevreden stellen . 
Een stap voorwaarts zetten met de vernieuwde kern is dan ook primordiaal . 
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7 BESPREKING DOELSTELLING MASTERCOMMISSIE EN TOEKOMSTVISIE 

We betreuren dat er te weinig Masterswedstrijden zijn ! Nochtans is er een aanzienlijk 
atletenbestand ( +5000 ) . Ook veelal worden via Alabus niet afzonderlijk wedstrijden opgesteld met 
de aanpassingen voor Masters . De normen mbt veiligheid worden hiermee serieus aan banden gelegd 
daar zij met de Seniors moeten meedoen in competitie . 
Hordenwedstrijden niet aangepast , kogel of discus zwaarste gewicht enz … . 
Ook zijn er bedenkingen voor Elitewedstrijden waar Masters aan deelnemen . 
Onze doelstelling is dan ook duidelijk : Meer Masterswedstrijden aangepast aan hun categorie en ook 
op Nationaal en Internationaal vlak van ons doen spreken ( plannen maken voor Internationale 
wedstrijden ? ) . We behouden onze huidige visie die is opgemaakt en op de vergadering in mei zullen 
we dan ook bijsturen waar het nodig is . 
Vaste lijnen , projecten en onderwerpen uitstippelen . 

8 VASTLEGGEN VERGADERINGEN 2021 

Walter stelt voor om elke 1e dinsdag van de onpare maanden te vergaderen behalve in juli . 
Deze zijn dan als volgt : 2 maart ( tevens gaat ook de Nationale werkvergadering dan door ) , 4 mei , 
7 september en tenslotte 2 november 2021 . Het startuur is telkens van 18u tot 19u in de 
vergaderzaal van de VAL op het 1e verdiep te Brussel . 

9 WAT MET MASTERS TIJDENS WEDSTRIJDEN IN CORONA- EN POSTCORONA TIJDEN? 

Het is niet eenvoudig met de huidige stand van zaken in Coronatijdperk , daar is iedereen zich van 
bewust . Er wordt gevraagd of het zinvol zou zijn om de BVV Masters in juni te laten doorgaan ? 
Generaties worden gemixt ( Masters 50+ of ouder ) die moeten wedijveren tegen de jongere garde . 
Serge stelt voor om dit bij adviezen te zetten en te bespreken . Iedereen van ons is het eens dat we 
het best dit kampioenschap schrappen van de lijst . 
Wat betreft het KVV is het een beurtrol voor alle provincies , nu is Limburg aan de beurt maar er is 
nog geen duidelijkheid daaromtrent . Momenteel wordt een rondvraag gedaan voor 2021 wie dit wil 
organiseren . 

10 OPVOLGING MASTERPAGINA OP WEBSITE VAL- ATLETEN 

Walter en Serge vragen aan Josefien hoe het komt dat  deze niet meer wordt opgevolgd . 
Zeer waarschijnlijk ligt dit aan een vergetelheid en ze gaat dit dan ook navragen . 
 

11 VRAAGSTELLING NAAR VAL OM COMMISSIEVERSLAGEN OOK OP WEBSITE TE PLAATSEN 

Josefien gaat dit navragen  
 

12 VOORSTEL TOT AANMAAK VAN FB PAGINA, GERICHT NAAR DE MASTERATLETEN VAL 

Walter stelt voor om de Facebookgroep de naam Masters Athletics VAL te geven , de status zou op 
privé gezet worden daar niet iedereen zou kunnen lid worden die de groep niet aanbelangt . 
Hierop wordt er nieuws over wedstrijden , reglementen , kampioenschappen etc meegedeeld . 
Tevens wordt gevraagd om enkele beheerders aan te stellen , Erna voelt zich hiervoor geroepen en 
bij deze is dit goedgekeurd door de voltallige groep . 

13 VARIA 

Serge merkt op dat er geen enkel lid uit Limburg en Vlaams Brabant vertegenwoordigd is en in de 
toekomst hoopt hij dat er iemand kan warm gemaakt worden om onze groep te vervoegen . 
 
Karin vraagt of het niet mogelijk is om de Mastersmeetings te organiseren als micromeetings ? 
 
Kathleen vraagt om topatleten voorrang te geven voor trainingen en Karin deelt deze mening . 
Indien er zijn die de vereiste minima halen kunnen deze aansluiten maar dit op voorwaarde dat er 
plaats is op het moment . Er kan een sportpas gereserveerd worden bij de dienstdoende organisaties 
die onder de koepel van Sport Vlaanderen vallen . 
 
Patrick vraagt hoe het zit aan de Waalse kant ivm hun Masterscommissie . 
Walter deelt mee dat onze collega’s van de LBFA met 3 leden vertegenwoordigd zijn . deze zijn Paul 
Emile Chenois , Alain Brohet en Michel Vandenhende . 
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Karin vraagt of er 6 pogingen ( zoals vroeger ) kunnen worden toegepast ipv 4 . 
 
Serge vraagt aan alle secretarissen van de clubs om aan de Masters te denken ( in Alabus aanpassen ). 
 
Er wordt voorgesteld om meer dan 2 pogingen te krijgen alvorens de wedstrijd aan te vangen hetzij 
er een oefenterrein aanwezig is maar dit is naar ons weten bij geen enkele club aanwezig . 
 
 

De vergadering eindigt om 22u30. 

 
 

Adviezen/Vragen aan de RvB/bevoegde Beleidscommissie: 
 Vraag om de BVV Masters van 6 juni 2021 te annuleren 

 
 


